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VERSLAG over de jaren 2023 en 2024  

 
 

1. INLEIDING 

Dit is het achtste jaarverslag van de Dorpscoöperatie Hart voor Baexem en het is een 
meerjarenverslag want het betreft de kalenderjaren 2023 en 2024. De reden daarvan is dat het 
bestuur vanwege specifieke omstandigheden de ALV in 2024 niet in mei maar pas op 16 december 
georganiseerd heeft. Omdat het jaar 2024 nagenoeg ten einde is, is besloten om beide jaren in één 
(meerjaren)verslag te presenteren aan de ALV. 

Er zijn jaarverslagen over alle jaren sinds de oprichting in 2014. Voor de jaren 2019-2020-2021 is er 
ook één (meerjaren)verslag gepresenteerd vanwege het feit dat er in de jaren 2020 en 2021 geen 
ALV  georganiseerd was. De reden daarvoor was de COVID 19 crisis.  

De oplettende lezer zal al gezien hebben dat 2024 een jubileumjaar is en dat is ook zeker gevierd, 
zoals verderop in het verslag duidelijk zal worden.     

De dorpscoöperatie Hart voor Baexem wordt gerund door en voor inwoners van de kern Baexem en 
maakt energie binnen Baexem vrij om de leefbaarheid duurzaam te waarborgen. Het ‘droombeeld’ 
voor de toekomst is dat Baexem een dorp zal zijn en blijven waar mensen ‘lekker leven’ omdat ze 
met elkaar in gesprek zijn en samen activiteiten organiseren en beleven. Een dorp waar proactief en 
positief met (nieuwe) uitdagingen wordt omgegaan door de bewoners. Een dorp waar jeugd, 
werkenden en ouderen aandacht hebben voor elkaars belangen en behoeftes en waar de bewoners 
er als groep(en) zelf voor zorgen dat deze behoeftes ook daadwerkelijk ingevuld kunnen worden. 

De coöperatie is op 21 augustus 2014 formeel opgericht (moment van oprichting bij de notaris).  

Aansluitend is er op 31 augustus 2014 een dorpsbrunch georganiseerd. Een kleine 300 inwoners uit 

Baexem waren aanwezig en daarmee getuige van het officiële startsein van de Dorpscoöperatie Hart 

voor Baexem. 

WAAROM EEN COOPERATIE  

Bij de opstart van Hart voor Baexem is er door de oprichters als formele organisatie gekozen voor 
een coöperatie. De inschatting van de oprichters is dat met een coöperatie de beste betrokkenheid 
van inwoners te creëren is, mede omdat inwoners (actief) lid kunnen worden. 

WAT IS EEN COOPERATIE 

Een coöperatie is een vereniging die vanuit wettelijk voorschrift een onderneming met haar leden 
moet exploiteren. Het kenmerkende van deze onderneming is dat het niet gaat om rendement op 
ingebracht vermogen, althans niet in het bijzonder, maar om andersoortige meerwaarde ten gunste 
van de leden. Voorbeelden hiervan kennen we volop uit de agrarische sector, waar bijvoorbeeld een 
lagere prijs voor de inkoop van goederen en diensten wordt nagestreefd (veevoer), of een hogere 
prijs voor de leden voor geleverde producten (melk). 

Naast de bekende coöperaties in de agrarische sector zien we deze ondernemingsvorm ook 
terugkomen in diverse andere sectoren, zoals (gezondheid)zorg, onderwijs, samenwerkende 
zelfstandige professionals, gemeenschapsontwikkeling (dorpen, wijken, regio’s) en de duurzame 
energiewinning. 

De coöperatie is een bijzondere soort van onderneming gedreven als onderneming en -ten 
principale- democratisch aangestuurd.  Hiertoe wordt een jaarlijkse Algemene Leden Vergadering 
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gehouden waar alle leden hun inbreng kunnen hebben. Verder zal het bestuur verslag doen van het 
afgesloten (boek)jaar en aangeven wat er in het lopende jaar te verwachten is. 

 

2. ACTIVITEITEN 

Ook in de jaren 2023 en 2024 heeft Hart voor Baexem de lijn van eerdere jaren doorgezet om 
activiteiten van verenigingen en (nieuwe) initiatieven binnen het dorp te ondersteunen via centrale 
communicatie op de website, op het ‘kloppend hart’ bij de Spar en in de uitgebrachte nieuwsflitsen. 
Ook zijn er weer diverse acties geweest om het ‘hart’ herkenbaar te laten zijn en is er hard door 
gewerkt aan het plan ‘Baexem verenigt in het hart’. Alles vanuit onze 4 specifieke doelstellingen: 

- HvB werkt aan Identiteit/Trots van Baexem 
- HvB werkt aan ‘Goed Wonen’ 
- HvB werkt aan ‘Ontmoeten’ 
- HvB werkt aan ‘Samenwerken’ 

Voordat we een overzicht van de activiteiten geven, past het om te vermelden dat er binnen Baexem 
ook veel activiteiten georganiseerd worden waarbij Hart voor Baexem geen rol vervult. Dat is 
prachtig want het toont aan dat Baexem bruist van energie! Een groot compliment en veel dank aan 
alle verenigingen en aan iedereen die zich daarvoor ingezet heeft. Het gaat te ver om al die 
activiteiten hier apart te benoemen maar we kunnen het niet laten om er toch 3 apart te benoemen. 
De activiteit op Carnavalsdinsdag ‘Jeu de Boeate Plekfinale’ in 2024 was een reuze succes en het zou 
fantastisch zijn als dit een nieuwe jaarlijkse invulling van de Carnavalsdinsdag kan worden. Ook is 
noemenswaardig dat in 2024 voor de eerste keer een Hierezitting in Baexem is georganiseerd, een 
mooie aanvulling op de Boaksumse Vrouwluuyzitting die al vele jaren heel succesvol zijn. Tot slot 
willem we de ‘A Mass for Piece’ noemen, een fantastische mooie uitvoering in de kerk van Baexem 
door de fanfare waar op 20 april 2024 op indrukwekkende wijze werd stil gestaan bij vrede en 
veiligheid.   

In het overzicht hieronder zullen we eerst ingaan op de onderwerpen waar de verslaglegging voor de 
beide jaren gelijk is en op de voortgang ten aanzien van het plan ‘Lekker Leven, Baexem verenigt in 
het hart’. Aansluitend zal verslag gedaan worden over de specifieke activiteiten in 2023 en in 2024.         

Communicatie 

Zoals gemeld in eerdere jaarverslagen is Michiel Verhoeven al sinds 2016 onze centrale contact 

persoon voor de communicatie vanuit Hart voor Baexem. Vanuit die functie heeft Michiel ook in 

2023 en 2024 weer prima ondersteuning gegeven bij de aankondiging van diverse activiteiten en bij 

het opstellen en versturen van onze ‘nieuwsflitsen’ aan alle leden. Veel dank aan Michiel!  

Daarnaast heeft Geert weer gezorgd voor de communicatie op de Website over alle activiteiten van 

verenigingen en van andere samenwerkingsverbanden in Baexem. Ook is hij doorgegaan met de  

wekelijkse nieuwsberichten van en voor Baexemers op het TV scherm bij de Spar Synco, het 

‘kloppend hart’. Daarom ook in dit verslag veel dank aan Synco voor de mooie centrale plek in het 

dorp en aan Geert voor al het werk!   

Ook zijn op facebook weer met regelmaat berichten gedeeld. Sinds eind 2023 wordt dit ook gedaan 

op Instagram en dat is te danken aan ons nieuwe aspirant bestuurslid Johan Ramakers. Johan is al 

sinds oktober 2023 actief binnen ons bestuur en heeft meteen alle communicatie op facebook voor 

ons opgepakt en uitgebreid met Instagram. Daarnaast heeft hij ook al veel ander bestuurswerk 
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opgepakt en het wachten is enkel op de ALV om de ‘formele’ benoeming als bestuurslid te 

bekrachtigen. Top!         

Door ons jubileumjaar zijn we in 2024 door zowel ‘Hallo Leudal’ als door ‘ ML5’ benaderd om over 

Hart voor Baexem te vertellen. Dat heeft geleid tot een leuk artikel in ‘Hallo Leudal’ in augustus 2024 

en tot een live interview in de radio uitzending van ML5 – Wiekend Weag Wiezer’ op 12 oktober 

2024.  

Koningsdag 

Zoals ook in eerdere verslagen vermeld, blijven we erg blij dat er sinds 2019 weer leuke activiteiten 
voor alle kinderen in Baexem georganiseerd worden op Koningsdag. Een aparte werkgroep van Hart 
voor Baexem regelt alles en deze dagen zijn ook in de jaren 2023 en 2024 weer zeer succesvol 
verlopen want er waren leuke en gevarieerde programma’s in elkaar gezet waar veel kinderen, 
samen met hun ouders, van genoten hebben. Het is fraai dat deze werkgroep zowel met de 
Schutterij als met de Voetbalclub de goede samenwerking weet te vinden in de afgelopen jaren. Heel 
veel dank weer aan deze werkgroep!  

Stichting Jeugdwerk 

In 2023 heeft het toenmalig stichtingsbestuur aangegeven dat ze het stokje graag wilden overdragen. 
Met medewerking van het bestuur van Hart voor Baexem zijn nieuwe bestuurdleden gevonden en is 
er meer actieve ondersteuning voor financiele administratie aangeboden vanuit Hart voor Baexem. 
Hierdoor zijn de activiteiten van de stichting ten aanzien van Sinterklaas en Sint Maarten gelukkig 
gewoon doorgegaan en met een nieuwe, frisse blik. Op 2 juni 2024 is er nog een nieuwe activiteit 
georganiseerd ‘Baexem op Wielen’ waar de jeugd diverse voertuigen van politie en brandweer kon 
bewonderen. Uiteraard bedanken we ook op deze plaats zowel het oude als het nieuwe 
stichtingsbestuur voor hun inzet! We zijn vol vertrouwen dat het nieuwe stichtingsbestuur doorgaat 
met hun eigen, goede stempel te zetten op de bestaande activiteiten en verdere nieuwe leuke 
activiteiten voor de jeugd zal gaan organiseren.            

Harten-acties 

Ook in de afgelopen jaren is het grote Hart bij de kerk weer met regelmaat op een andere wijze 
versierd. Het blijft hartstikke fijn en stimulerend dat onze verenigingen in Baexem op deze wijze 
gebruik willen maken van het Hart en ook hun jubilea (vaak indrukwekkend lang bestaan) kenbaar 
maken aan het dorp. Leuk om nog te vermelden dat in 2023 bij het Hart nog een mooi narcissen 
’veld’ in de vorm van een hart heeft gebloeid. Voor herhaling vatbaar, niet in 2024 maar wellicht wel 
weer in latere jaren.  

In 2023 heeft de kerk ons gevraagd om een groot hart ter beschikking te stellen voor het in te richten 
strooiveld bij het kerkhof. Dat hebben we uiteraard en graag gehonoreerd.    

Ook mooi om te vermelden dat er nog altijd vraag is naar nieuwe kleinere harten. Die verkopen we 
van harte, juist omdat het de unieke uitstraling van ons dorp verder versterkt. Daar zijn we hartstikke 
trots op!        

Uiteraard hebben we ook in de afgelopen jaar weer ons best gedaan om bij iedere geboorte ons 

welkomst bord in de tuin te plaatsen. Het blijft gelukkig goed gaan met het aantal geboortes! Ook 

hebben we alle nieuwe inwoners -voor zover we dat weten- van harte welkom geheten met een 

pakje hartenkoeken samen met een mooi ‘van harte welkom’ kaartje.  

Plan ‘Lekker Leven, Baexem verenigt in het hart’  

mailto:hartvoorbaexem@gmail.com
http://www.hartvoorbaexem.nl/


 
 

 
E-mail  hartvoorbaexem@gmail.com 

Internet  www.hartvoorbaexem.nl 

 & op Facebook 

 

 

Zoals in eerdere verslagen beschreven, is eind mei 2020 het plan ‘Lekker leven, Baexem verenigt in 
het hart’ aangeboden aan het college van B&W van Leudal en aan alle politieke partijen in de 
gemeenteraad. Het plan is gericht op realisatie van een nieuwe toekomstbestendige sport 
accommodatie voor de diverse verenigingen en van nieuwbouw van een groot aantal nieuwe 
woningen midden in de kern. Na eerste verkennende gesprekken in 2021 met de gemeente zijn er 
vanaf januari 2022 verdere gesprekken gevoerd. Aan het einde van dat jaar kwamen we tot de 
conclusie dat er meer tijd nodig was om zaken goed bij elkaar te brengen voordat we een verder 
uitgewerkt plan konden voorleggen aan de gemeente. Daarbij is toen ook onderkend dat het goed 
was om de werkgroep van Hart voor Baexem uit te breiden met directe vertegenwoordigers vanuit  
RKVB (voetbal) en TCB (tennis). Om de professionaliteit van de verdere uitwerking te vergroten is 
toen tevens besloten om gebruik te maken van het aanbod van Pedro Nijsen om ‘Vandaag’ hierbij te 
laten ondersteunen. We verwijzen naar wat daarover in meer detail gemeld is in onze jaarverslagen 
in 2021 en 2022.   

In 2023 zijn vanaf april verdere gesprekken gevoerd met de nieuw samegestelde werkgroep die 
bestaat uit Marcel Hagens (namens bestuur TCB), Rens Verkoelen (namens bestuur RKVB), Pedro 
Nijsen (Vandaag), Sebastiaan van den Hurck (betrokken vanuit zijn expertise in woningmarkt), Mark 
Peeters (betrokken vanuit zijn expertise in woningmarkt), Rob Peeters en Johan Mulder (beiden 
namens bestuur Hart voor Baexem). Naast de gesprekken over de sport accomodaties zijn er ook 
verkennende gesprekken gevoerd met een projectontwikkelaar over de beoogde woningbouw en die 
heeft zeker interesse getoond. In de gesprekken met de gemeente bleek echter dat zij vasthouden 
aan hun wens om de mogelijke woningbouw en de plannen ten aanzien van de sportaccomodaties 
los van elkaar te behandelen en eerst en vooral focus te houden op de plannen voor de 
sportaccomodaties. Op basis daarvan is vanaf september de focus geweest om tot een concreet 
visiedocument te komen, in aanvulling op het eerder aangereikte plan in 2020.  Dit document is eind 
november 2023 namens de besturen van TCB, RKVB en HvB aan de gemeente opgestuurd. Naast de 
verdere toelichting op de geformuleerde visie is aan het einde een concreet voorstel gedaan om 
Ingenieursbureau Kragten in te schakelen en hun een ruimtelijk ontwerp op te laten opleveren 
waarbij een aantal varianten verder uitgewerkt worden. Dit als een eerste fase om na oplevering van 
dat rapport tot een tweede fase te komen waar ook de woningbouw mogelijk meegenomen kan 
worden. Voor de eerste fase is in het voorstel meegenomen dat TCB en RKVB de trekkersrol zullen 
hebben en dat HvB die rol in de latere, tweede fase die rol dan zou kunnen overnemen. De gemeente 
is gevraagd om de kosten van dit onderzoek voor hun rekening te nemen (ca 15K excl BTW). Op 
verzoek van de gemeente is er op 10 januari een verdere mondelinge toelichting gegeven aan de 
verantwoordelijk wethouder en de betrokken ambtenaar. In dat gesprek bleek dat er nog behoefte 
was aan aanvullend materiaal dat aansluitend is aangeleverd op 17 januari. Aansluitend heeft B&W 
op 20 februari een positief besluit genomen waar de gemeente zelf de opdracht aan bureau Kragten 
heeft gegeven. Bureau Kragten heeft dit onderzoek opgepakt en uitgevoerd conform het door hun 
aangeleverde stappenplan waarbij diverse sessies en contacten waren opgenomen met de 
werkgroep.  

Om te verzekeren dat de andere verenigingen op de hoogte bleven, zijn er -in goede afstemming met 
TCB en RKVB- gedurende het jaar 2 bijeenkomsten georganiseerd door Hart voor Baexem met 
vertegenwoordigers van de besturen van alle verenigingen in Baexem. De eerste bijeenkomst was op 
8 april waar het plan een van de besproken onderwerpen was. De besturen zijn bijgepraat over de 
aanpak tot dan toe en de geplande verdere stappen door bureau Kragten in 2024.  Op 26 oktober is 
een tweede bijeenkomst georganiseerd. Deze bijeenkomst was nagenoeg geheel gericht op dit 
onderwerp en de drie varianten die bureau Kragten had uitgewerkt zijn toen uitvoerig 
gepresenteerd. In het overleg werd geconcludeerd dat er draagkracht is van alle verenigingen en dat 
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de voorkeur voor de derde variant unaniem was. Er is een verslag van de bijeenkomst gemaakt en 
opgestuurd aan alle besturen zodat dat verslag gebruikt kan worden door de besturen om de leden 
van hun vereniging te informeren. Tegelijkertijd is aangegeven dat de varianten ook gepresenteerd 
zullen gaan worden op de ALV van HvB op 16 december waar ook niet leden van HvB welkom zijn. 
Bureau Kragten heeft hun slot rapport met aanbevelingen aan de gemeente opgestuurd in de week 
van 9-13 december. Een copie daarvan is aangeleverd aan de werkgroep.             

Kerstboom-en-harten 

Ook in de jaren 2023 en 2024  is in het weekend na Sinterklaas 1 grote kerstboom op het plein gezet. 
Voor 2023 kunnen we  Piet Schroen van harte bedanken voor de boom die we uit zijn tuin mochten 
weghalen. Opnieuw heeft Johan Geraats ons weer fantastisch geholpen om de boom op de goede 
plaats te krijgen en vervolgens tot in de nok te verlichten.  

Voor 2024 kunnen we Wiel en Trees van Heugten van harte bedanken voor de boom. Zij hebben ook 
al in eerdere jaren meerdere bomen geleverd en het blijven telkens fantastisch mooie bomen! Vanaf 
2014 heeft Johan Geraats ons telkens geholpen met het vervoer en het opzetten en versieren van de 
boom. Daar willen we hem ook vanuit deze plaats nogmaals heel hartelijk voor bedanken. Vanwege  
drukte gaf hij aan dat hij het zou waarderen als we dit jaar een keer iemand anders konden vragen en 
Har Bergs gaf meteen aan dat hij daartoe bereid was toen we hem dat vroegen. Veel dank voor de 
prima ondersteuning Har, Top!   

Zoals in het vorige jaarverslag gemeld, hebben we er sinds 2022 voor gekozen om in plaats van 2 
kleinere Kerstbomen, 2 grotere harten aan de ingangen van  het dorp te zetten. Deze harten zijn, net 
als de eerdere kerstbomen, ook in 2023 en 2024 opnieuw versierd met ballen en verlicht door 
stroom van de Staasie en van Bart Joris en Manja Niessen. Weer veel dank daarvoor!   

 

3. SPECIFIEKE ACTIVITEITEN 2023 

Hart&Nieuw 2023  

In 2023 hebben we voor de eerste keer een nieuwjaarsreceptie voor alle verenigingen en inwoners 
van Baexem georganiseerd. Dit als invulling van de uitdaging die Vorst John al veel eerder aan Hart 
voor Baexem gegeven had bij de uitreiking van de Worst aan Hart voor Baexem. Door de COVID 19 
crisis hadden we die uitdaging in eerdere jaren niet kunnen invullen. We waren dan ook heel 
enthousiast dat het nu wel kon en er is een programma opgezet dat om 16u startte met een 
wandeling dwars door Baexem waar ‘Harten’ de route bepaalden, het heette dan ook ‘Hartenjagen’. 
Aansluitend werd de jeugd in Baexheimerhof klaar gestoomd door Circus Luijten en Kornuiten voor 
een echte circus act die ze later hebben voordragen op het podium. Tussendoor waren eetpunten 
geopend door de horeca ondernemers Adams Cuisine, De Baronshoeve en De Staasie waar van 
heerlijke gerechtjes genoten kon worden. Voor iedere vereniging was een speciale statafel neergezet 
om elkaar als vereniging te ontmoeten en te wensen. Rond 20:30 is met een gezamenlijke toost het 
echte feest gestart met Henk van de Deejays. Tijdens de avond is mede vanwege de grote opkomst 
en de goede sfeer besloten dat dit herhaald kon worden in 2024! 

Carnaval 

We kunnen het niet laten om kort te memoreren dat 2023 voor het bestuur van Hart voor Baexem 
extra bijzonder was omdat ‘ons’ bestuurslid Rob tot Prins uitgeroepen was. Uiteraard hebben we met 
hem gevierd en hebben we als bestuur ook op de Bonte Avond meegedaan (dat is heel bewust bij 
een eenmalige actie gebleven tot plezier van iedereen.....).   
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ALV 

Op 24 mei is de Algemene Leden Vergadering (ALV) georganiseerd. De gebruikelijke coöperatie zaken 
zijn aan de orde gekomen en de twee aftredende bestuursleden hadden aangegeven herkiesbaar te 
zijn en zijn voor een nieuwe termijn benoemd. Verder is aandacht besteed aan de activiteiten vanuit 
Hart voor Baexem. We verwijzen daarvoor naar de notulen van de vergadering.   

Na de vergadering was er een informatie activiteit ‘Spuiten en Slikken Baexem’. Politie Limburg 
Noord en Jongerenwerk Leudal namen de aanwezigen mee in het onderwerp drugsoverlast. Hoe 
herken je het, wat gebeurt er rondom drugs en wat kan je eraan doen? Ondanks dat de opkomst niet 
erg groot was, waren we enthousiast over de avond want de informatie was prima en het ‘delen van 
ervaringen’ was goed.  

Kermis 

In 2023 hebben we de gelegenheid aangegrepen om na onze jaarlijkse mis op de Botsautobaan op 
Kermiszondag afscheid te nemen van ‘onze’ pastoor Marcus Vankan. Na 10,5 jaar had hij namelijk 
eerder dat jaar in juli het besluit genomen om te stoppen als pastoor. Samen met de Schutterij, 
Fanfare en de Plekploasters hadden we besloten dat hij een heel hartelijk afscheid verdiende vanuit 
Baexem. Gelukkig stond Marcus Vankan daar ook voor open en was hij bereid om ook nog een 
laatste keer -mede omdat zijn opvolger nog niet benoemd was- de mis voor te gaan. Dat deed hij 
weer op zijn eigen bovenstebeste wijze en de mis was qua muziek nog mooier dan anders omdat 
naast de Baxheimer Muzikanten ook Con Amore had aangegeven graag te zingen naar aanleiding van 
het afscheid van onze pastoor. Na de mis is Marcus Vankan warm toegesproken door Marieke (Con 
Amore), Thijs (Schutterij), Jordi (Plekploasters), Bart (Fanfare) en Johan (HvB). Er zijn cadeau’s 
aangeboden waaronder ook een boekje met persoonlijke herinneringen, dankwoorden en foto’s van 
verenigingen en personen vanuit Baexem. De fanfare heeft nog een aparte ode aan hem gebracht. 
De opkomst bij zowel de mis als bij het afscheid was enorm groot waar de waardering voor Marcus 
Vankan als pastoor van Baexem nogmaals stevig bevestigd werd.  

De jeugd had overigens voor hele mooie hartenversiering gezorgd waardoor het podium er heel 
hartelijk en vrolijk uitzag! 

Aansluitend hadden we dit jaar net als in een eerder jaar weer geregeld dat mensen konden abseilen 
en tokkelen van onze kerktoren. Het enthousiasme daarvoor was weer groot. Enige aandachtspunt 
was dat we een volgende keer beter wat later in de middag kunnen beginnen omdat de meesten pas 
vanaf ca 15u komen zodat we ook langer door kunnen gaan en niemand hoeven teleur te stellen 
omdat we moeten stoppen.         

Informatieavond over veiligheid en buurtpreventie 

De werkgroep Buurtpreventie Baexem heeft ons in september benaderd om ondersteuning bij de 
communicatie voor een informatie avond over veiligheid en buurtpreventie. Daar hebben we 
uiteraard aan meegewerkt en de werkgroep had de  Gemeente Leudal heeft de avond samen met de 
gemeente Leudal en de Politie georganiseerd op 26 oktober. Het doel van deze avond was de 
Baexemse mensen te informeren en vragen te beantwoorden over buurtpreventie in Baexem. De 
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opkomst was groot en de werkgroep heeft aangegeven vervolg te geven maar heeft geen verdere 
actieve ondersteuning van Hart voor Baexem gevraagd.     

 

4. SPECIFIEKE ACTIVITEITEN 2024 

Hart&Nieuw 2024  

Na het succes van 2023 zijn we ook 2024 gestart met een nieuwjaarsreceptie voor alle verenigingen 
en inwoners van Baexem. Dit jaar zijn we om 16u begonnen met een actie ‘Baexem Hartsikke 
Schoon’. Groepen kregen prikstokken en verder handig materiaal mee om de straten in Baexem 
schoon te maken. Het was fraai om rond 17:30u alle vuilniszakken verzameld te zien achter bij 
Baexheimerhof. Aansluitend was net als vorig jaar Ruud Luijten weer aanwezig om de jeugd te 
vermaken met leren van circusacten en zorgden Adams Cuisine, De Baronshoeve, De Staasie en dit 
jaar ook Pieper&Zo voor heerlijke gerechten in Baexheimerhof. De jeugd kon ook nog het jaar in 
jumpen in zaal drie op het springkussen. Rond 21u is er weer met iedereen getoost en ging Ruud 
Luijten van de circus act als DJ verder. Het was net als in 2023 weer een hele mooie en gezellige start 
van het jaar voor Baexem!  

Kermis 

Door de afwezigheid van een botsautobaan, hebben we in 2024 helaas moeten besluiten dat er geen 
mis in de buitenlucht door ons georganiseerd werd. Het kerkbestuur en de kapelaan hebben toen 
besloten om wel een mis in de kerk te houden op Kermiszondag. Uiteraard hebben we als bestuur 
ondersteund bij de lezing en de voorbeden en hebben we als Hart voor Baexem koffie en gebak 
aangeboden aan alle kerkgangers. Ook de Baxheimer Muzikanten waren bereid om de jaarlijkse 
muziek ondersteuning te verzorgen. Al met al was het een mooie samenkomst in en na de mis.        

Verkeersveiligheid 

Als bestuur van Hart voor Baexem -en met name Rob- hebben we ons al sinds 2023 ingezet om de 
gemeente te stimuleren om de verkeersveiligheid op de Stationstraat en de Dorpstraat te 
verbeteren. De gemeente heeft beperkte opvolging gegeven in 2023 maar in 2024 is er een serieuze 
opvolging van de grond gekomen. Het bureau ‘Verkeersduo’ heeft opdracht gegeven om verdere 
acties uit te werken en zij hebben ons benaderd. In onze bestuursvergadering in september zijn we 
samen met hun tot concrete acties gekomen wat ertoe geleid heeft dat er een gedragscampagne is 
geweest in de maand november. Door spandoeken, borden en posters is zichtbaar aandacht 
gevraagd voor verkeersveiligheid, dat kan niemand zijn ontgaan! Ook zijn er flyers en stickers 
uitgedeeld en is er apart materiaal ontwikkeld voor de school zodat alle scholieren materiaal voor 
thuis konden meenemen. Een eerste start die zeker nog een vervolg zal krijgen.    

10 JAAR Hart voor Baexem 

Het was door de vele andere activiteiten in Baexem nog best uitdagend om een geschikte datum te 
vinden maar op 26 oktober was het zover: een dag waar we uitgebreid en feestelijk hebben gevierd 
dat we 10 jaar bestaan. Ons jubileumfeest begon al om 10u waar alle kinderen uit Baexem zich tot 
12:30u konden uitleven op meerdere springkussens en met diverse spellen, verspreid in heel 
Baexheimerhof. Ook werd er geschminkt en werden er lekkere wafels gebakken. Het was mooi om al 
het plezier te zien. Veel dank aan iedereen die ons hiermee geholpen heeft! 

Om 14u begon de activiteit voor de senioren. Het seniorenorkest Leudal zorgde voor fraaie muziek 
terwijl van koffie en gebak genoten werd. Na een korte toespraak over Hart voor Baexem kwam als 
afsluiter Neppie Kraft, die voor een geweldige extra sfeerverhoging zorgde met de bekende en mooie 
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liedjes. De polonaise werd spontaan ingezet en er werd ook gedanst. Ook hier was het mooi om de 
mensen te zien genieten.   

Vanaf 20u ging het echte grote Oktoberfest los voor heel Baexem. De bands Beck&Bauer en 
Knallermann zogde voor de sfeer maar de meeste sfeer kwam toch echt van alle Baexemers zelf die 
in grote getalllen kwamen; en allemaal in hun Dirnls en Lederhosen!! Fantastisch!! 

We hebben zelf enorm genoten van het feest en we bedanken opnieuw iedereen voor de 
enthousiaste deelname!       

 

5. BESTUUR EN LEDEN 

De samenstelling van het bestuur is in 2023 ongewijzigd gebleven: tijdens de ALV waren Anke 

Verhagen en Geert Janssen aftredend maar beschikbaar voor een nieuwe termijn. Hun 

herbenoeming is bij acclamatie bevestigd.     

Bij de start van 2023 waren er 448 leden (waarvan er 42 jonger dan 16 jaar). Op het einde van het 
jaar waren er 465 leden (waarvan 40 jonger dan 16 jaar).  

De samenstelling van het bestuur voor 2025 zal wijzigen: tijdens de ALV zijn Ivonne Munnecon en 

Johan Mulder aftredend en niet herkiesbaar. Het voorstel van het bestuur is om Johan Ramakers en 

Marc Janssen te benoemen als nieuwe bestuursleden.   

Bij de start van 2024 waren er 465 leden (waarvan er 40 jonger dan 16 jaar). Op het einde van het 
jaar 2024 waren er 479 leden (waarvan 40 jonger dan 16).  
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